

# Bestyrelsen for Børnehuset Ådalen og Ådalsskolen

## Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 20.5.2020 kl. 19-21

*Deltagere:* Jesper Kaasen Skovdal, Bjarke Jensen, Louise Laustsen, Lene Holme Møller-Madsen, Hanne Holstein Ipsen, Trine Bank Hansen, Jakob Hansen, René Hedegaard Nielsen, Anne-Mette Schou Hansen (medarb.), Andreas Tharben Hansen (medarb.), Heidi Risager Sørensen (medarb.), Simon (elevrep.), (elevrep), Carsten Bonde Bräuner, Morten Borup

*Afbud:* Anne-Mette, Lene, René, Bjarke, Carsten, Trine, Simon

*Mødested:* Google Meet: <https://meet.google.com/why-mmkk-pyw>

### Dagsorden

*Ordstyrer:*

<b>Pkt. 1</b>	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	Godkendt	B	19.00
<b>Pkt. 2</b>	<b>Siden sidst fra børnehuset og skolen</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Covid-19 status</li><li>• Regnskabsafslutning 2020</li><li>•</li></ul>	O	19.05
<b>Pkt. 3</b>	<b>Nyt fra elevrådet</b>	Elevrådet har fået 3.000 kr. til trivselstiltag.	O	19.20
<b>Pkt. 4</b>	<b>Princip for inklusion og ressourceindsatser</b>  Hanne og René laver ud fra drøftelsen på tidligere bestyrelsesmøde et udkast med henblik på drøftelse og beslutning af princippet.	Udkastet blev drøftet. Bl.a. forældreperspektivet, tydeliggørelse af at forskellighed er en styrke – også ift. dannelse m.m.  Hane indarbejder forslagene i et revideret udkast.  Medarbejderne inddrages til kommentering inden den endelige beslutning tages.	D / B	19.30
<b>Pkt. 5</b>	<b>Tilsyn med inklusion</b>  Udkast fra Louise er vedlagt.  Fra sidste møde: Det skal være bestyrelsen, der starter processen. Aktiveringen skal komme fra os. Det skal komme ud med den tone, vi gerne vil have, så tonen ex vis ikke bliver skinger.  Hvad er de rigtige skridt? Hvad er det primære budskab, som vi vil ud med? Hvad og hvem skal aktiveres hvornår og hvordan?	Skal udkastet være oplæg til dialog med forældrene på årsberetningsmødet? Evt. som invitation.  Få forældrenes input til budskabet og så vi repræsenterer hele forældregruppen.  Skal udkastet koges ned og kombineres med invitationen til årsberetningsmødet. Louise sender en forkortet udgave, der tænkes sammen med invitationen til årsberetningen.	D / B	19.45
<b>Pause</b>				20.00
<b>Pkt. 6</b>	<b>Årsberetning og fremlæggelse for forældregruppen</b>  Planlægning af indhold i årsberetningen og hvem der gør hvad. Bjarke sender udkast.  Det er aftalt, at vi holder et virtuelt årsberetningsmøde onsdag den 16. juni kl. 19.00-20.00 med årsberetning og efterfølgende dialog. Kort bestyrelsesmøde afholdes efterfølgende.	Morten taler med Bjarke om oversigt over indhold. Derefter sendes oversigten ud og bestyrelsen melder sig på de enkelte punkter til præsentation af årsberetningen.  Louise og Morten sender invitation ud til de øvrige forældre.	D / B	20.05

## Bestyrelsen for Børnehuset Ådalen og Ådalsskolen

<b>Pkt. 7</b>	<p><b>Aula – hvad skal Aula bruges til ift. lokalområdet</b></p> <p>Det ønskes drøftet, om Aula skal bruges til at reklamere for lokale aktiviteter som spejderne, idrætsaktiviteter m.m. eller om dette skal henvises til <a href="http://www.aadalen.info">www.aadalen.info</a></p> <p>Tidligere princip for materiale på skolens hjemmeside vedlægges til inspiration.</p>	<p>Risiko for informationsoverload. God platform til at komme ud til mange børnefamilier i området. Skal der være en kvoteordning? Det skal være relevant for børn i Ådalen. Giver det nogle forældre bedre muligheder for at få adgang til informationer? Kun til opstart fra foreningslivet?</p> <p>Mulige kriterier: Målrettet børn i Ådalen Sæsonopstart – ikke løbende formidling Tydelige informationer om målgruppe og navigation videre</p> <p>Skal der laves en kortlægning over et par måneder?</p> <p>Skolen laver udkast til kriterier, som kan drøftes efterfølgende.</p>	D / B	20.20
<b>Pkt. 8</b>	<p><b>Pædagogisk tilsynsrapport i Børnehuset?</b></p> <p>Rapporten er vedlagt.</p> <p>Skal punktet på igen?</p>	<p>Vi tager rapporten op til drøftelse på et kommende møde.</p>	O / D	20.35
<b>Pkt. 9</b>	<p><b>Indkomne sager til bestyrelsen</b></p>	<p>Invitation til årsmøde fra Skole og Forældre: <a href="https://mailchi.mp/skole-foraeldre/styrk-jeres-skolebestyrelsesarbejde-p-rets-seminar-2372530?e=36a92fe2aa">https://mailchi.mp/skole-foraeldre/styrk-jeres-skolebestyrelsesarbejde-p-rets-seminar-2372530?e=36a92fe2aa</a></p>	O	20.45
<b>Pkt. 10</b>	<p><b>Punkter til kommende møder</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Sprogvurdering</li> <li>• Brug af sociale medier</li> <li>• Evt. køn og identitet</li> <li>• Aula – indhold</li> <li>• Princip for inklusion</li> <li>• Tilsynsrapport</li> <li>• Mødeplan for næste skoleår</li> <li>• Mobilfri skoletid</li> </ul>	B	20.50
<b>Pkt. 11</b>	<p><b>Evt.</b></p>	<p>AM afløses af MRS efter sommerferien.</p> <p>Skal vi dedikere et møde til arbejdet i børnehuset (sprogvurdering, TOPI, ICDP m.m.)?</p>		20.55

O: orientering  
D: drøftelse  
B: beslutning